

# Bestyrelsesmøde i Nibe Sejlklub, 24/10-2022

---

## Møde detaljer

Tidspunkt: 24/10-2022 kl. 18.30

Lokation: NS klubhus

Tilstede:

- Bo Bjerrum (formand)
- Peter Staun (bestyrelsesmedlem)
- Morten Lerkenfeldt Sørensen (bestyrelsesmedlem)
- Jesper Kann (bestyrelsesmedlem)
- Kurt Becher (bestyrelsesmedlem)
- Gunnar Christensen (suppleant)
- Jens Milters (kasserer)

Mødeleder: Bo Bjerrum

Referent: Morten Sørensen

Fraværende:

- Regitse Fuhlendorf (bestyrelsesmedlem)
- Hans Johnny Madsen (bestyrelsesmedlem)
- Jens Jørgen Ørris (suppleant)

## Dagsorden for mødet

Nr	Emne	Ansvarlig
1	Godkendelse af dagsorden og referat.	
2	Status på byggeri Identifikation af alternative lokaler. (Ungdom, sejlerskolen)	Peter
3	Ansøgning om forsmidler i SI	Bo
4	Status på afriggerfest	Bo
5	Status på renden Indkøb af pæle	Kurt
6	Status fra sejlerskolen	Jesper
7	Status sejladsudvalget Indtagning af bøger	Peter
8	Evt.	



## Aftalte opgaver fra mødet

Nr	Emne	Ansvarlig
1		
2	Kontakte Rudi vedr ekstraordinær GF	Peter
3	Rudi skal checke op på hvilke tilsagn vi er sikre på	
3	Checke om vi kan låne lokaler på skolen til ungdom/sejlerskole	Bo
5	Kurt finder en dag pæle kan komme op	Kurt
5	Kurt bestiller nye pæle	Kurt
6	Forslag om "lejesæt" af grej til sejlerskolen – fortæl det til Jesper	Bo
7	Peter finder en løsning på at få bøjerne ind	Peter
8	Hvad er status på klubmodul	Jesper

Aftalte opgaver er markeret med et "@" hvor de indtræffer i det nedenstående.



## Referat af mødebeslutninger

### 1. Godkendelse af dagsorden og referat.

Godkendt

### 2. Status på byggeri

Der er nye priser og revideret projekt med ændringer i isolering og der er beregnet nyt statik.

Vi regner med byggetilladelse i januar så vi kan nå at blive færdig til sommer.

Vi planlægger med ny GF snart så projektet kan komme igang. Det er nu det skal videre med det projekt der nu ligger.

Bestyrelsen justerer lidt på branddøre, brandbelastninger, toiletindgange.

Bestyrelses skal mødes med husejerforeningen for at få på plads hvem der står for hvad.

Vi kan forvente svar fra fonden 5. december og Ekstraordinær GF skal holdes hurtigt derefter.

### 3. Ansøgning om forsmidler i SI

Vi skal skrive en ansøgning til SI for at de kan udlodde støtte til os. Vi kan søge 100.000 som SI kan tage stilling til i bestyrelsen.

Der mangler p.t. 112.500 i projektet.

Identifikation af alternative lokaler. (Ungdom, sejlernskolen)

Bo og Jesper undersøger kommunens pligt til at stille lokaler til rådighed.

### 4. Status på afriggerfest

Bo skriver en tale til standerstrygning. Der er Bo og Betina tilbage i arrangernetudvalg.

Der er bestilt tre nye standere.

### 5. Status på renden

Kurt finder en dag hvor pælene kan tages op.

Indkøb af pæle

Der skal bestilles nye pæle så vi har tid til at male dem og få sat dem i.

Kurt får bestilt 10 stk

### 6. Status fra sejlernskolen

Sejlernskolen er fyldt med venteliste. Fakturaer er sendt afsted.

Peter foreslår at vi laver "lejesæt" med kort 1, linealer m.v.

Bo tager forslaget med til Jesper.



## 7. Status sejladsudvalget

Peter – kapsejladsen er slut.

Der er plads til lidt forbedringer på enkelte ting. Der har ikke været så mange deltagere. Vi synes konceptet er godt og holder fast i det. Det er godt med to forskellige "klasser" og øl/vand bagefter.

Vi kan godt gå lidt mere ud med, at der er mangel på både fordi der er så mange gaster der gerne vil med.

Jolleklubben sejler stadig og med god tilslutning gennem årene.

Bøjen skal ind og de røde bøjer skal ind.

Peter finder et slæng til at hjælpe

## 8. Evt

Vi skal se om vi vil binde os for 10 på at ordne renden. Ellers er der ingen jolle. Vi skal have fundet en løsning så flere involverer sig i de opgaver der er i klubben. Vi satser på at det skal kvantificeres så det er overskueligt.

Er klubmodul på skinner ?

Bådfællesskab. Det kører godt – det vil være godt at få lidt flere folk med.

